
Referat fra styremøte i Gjeving Vel 

Mandag 6.des. kl.19.00, sted : Grendehuset. 

Tilstede: Lisbeth, Bjørn Inge,Anna Brit, Peter og Ragna Marie 

Meldt forfall: Stig og Frode. 

1.Godkjenning av referat fra 09/21: Godkjent med noen endringer. 

2.Siden sist/ referatskaer: Velets sitt brev om bedring av trafikksikkerheten har fått god omtale. Vi 
ønsker sterkt at Holmsen Engh som trafikkansvarlig tar dette opp til vurdering, likeså kantrydding 
dvs. rydding av trær langs fylkesveien. 

Kontaktperson i Raet nasjonalpark : Morten Lindvik fortsetter som Gjeving vel sin representant. 

3.Juletrefest/17.mai-komite. 

Ingen tidligere medlemmer av komiteen ønsker å fortsette. Det betyr at det per i dag ikke er noen 
oppegående 17.mai-komite, disse arrangerte også juletefest. Da det på nyåret ventes å  komme nye 
retningslinjer vedrørende pandemien så avventer vi til neste møte å planlegge / forspørre nye til 
komite. 

4.Salg av skolen/ forhandlingsutvalg for videre avtaler for grendehuset/mandat og tidshorisont. 

Disse stiller i forhandlingsutvalget: Frode Hansen, Aasulv Løvdal og Georg Traheim,- takk! Forde får 
ansvar for innkalling.Mandat : å få  et en best mulig avtale. Det foreligger en tilstandsrapport fra 
6.sept. 21, denne vil ligge i bunnen for avtalen med kommunen. Uansett bør disse manglende 
utbedres.( Anna Brit tar dette med til møte i Grendehusstyret.) Foreløpig kjenner vi ikke til 
bevegelser vedrørende salg av skolen. 

 Det er også observert at kommunen ikke brøyter skoleplassen,-kun til søppeldunkene. Peter tar en 
prat med Anton i kommunen da brøyting er viktig i forhold til beredskap. 

5. Bryggene: Vi avventer. 

6. Einarsvika: Vi avventer. 

7. Eventuelt: 

Årsmøte: Valgkomiteen bør minnes på årsmøte. Evt. foredragholder eller tema  på årsmøte taes opp 
på møte i januar. 

Benker: Det er bestilt to banker på Lisand, Peter bestiller 4 til. Benkene hentes av Ragna Marie 
m/mann. Kan vinterstid oppbevares på låven i Bergendal. 

For Gjeving Vel 

Ragna Marie Haugland,sekretær. 

 


